





● 9₹ 7 kights 日本之旅 JAPAN

出发日期 DEPARTURE DATE

RM 10888

ХШ 四国

DAY 1

KUALA LUMPUR - KANSAI

(MOB)

Assemble at airport for departure flight to Japan.

KANSAI - HYOGO - TOTTORI

(L/D)

- Himeji Castle It is both a national treasure and a UNESCO World Heritage Site. It also has another name as 'hakurojo' from the elegant form that an egret spread its wings.
- Tottori Sand Dunes Japan's only sand dunes. At 16km long and up to 2km wide, the small hill is known as Umanose ("the horse's back") offers a magnificent picturesque panorama view of desertscape.
- The Sand Museum The world's first museum displaying sand sculptures. The most magnificent sand sculptures in the world are exhibited every year by inviting international professional sand sculptors. (Remark: The sand museum will close from January to March for new theme sculptures yearly, this litnerary will be forgone and not be replaced during the period.)

DAY 3

TOTTORI

(B/L/D)

- Shirakabe Dozogun Many of the old homes of merchants and white-walled storehouses with red roof tiles built from the Edo Period to Meiji Era remain standing there. The area has been selected as a national important preservation district for groups of traditional buildings.
- Gosho Aoyama Manga Factory A manga museum created for Gosho Aoyama, creator of the manga series Detective Conan. The museum displays original illustration of his artworks.
- Sakaiminato The hometown of Shigeru Mizuki, one of Japan's leading manga artists is home to a shopping district that has been named Mizuki Shigeru Road. Spanning 800meter from JR Sakaiminato Station to Honmachi Arcade, this shopping district features bronze statues of more than 150 characters from Shigeru Mizuki's masterpiece, GeGeGe no Kitaro which depicts the world of supernatural monsters masterpiece, Go known as Yokai!
- Sakaiminato Seafood Market Sakaiminato Seafood Market is a fish market although with only 12 fresh fish stores, there are as many as 700,000 people visit each year, and not only tourists but also locals come for cheap and fresh product.
- Yuushien Garden Yuushien Garden is one of the most splendid Japanese gardens with seasonal flowers, trees, ponds, waterfalls, and paving stones creatively organized over 40,000 square-meters. Yushien's main attraction is its 250 types of bulbous Japanese peonyflowers. (Blooming conditions are subject to weather or season change.)

DAY 4

TOTTORI - OKAYAMA

- Kurashiki Bikan Historical Quarter Historic area with classic architecture with black roof and white walls, shops eateries and galleries situated along a canal that are 1.5km long and 10m wide and filled with willow trees.
- Bizen City Boasting a history going back 1,000 years, the hometown of Bizen pottery, one of Japan's oldest forms of pottery and features more than 100 potteries and galleries. The old townscape of Bizen is one-of-a-kind sight filled with buildings made with red brick chimneys and Bizen pottery roof tiles.
- Enjoy fruit picking activities in a local fruit farm. (Subject to fruits seasonality)
- Okayama Korakuen One of the Three Great Gardens of Japan located in Okayama besides Kenrokuen and Kairakuen. Korakuen was built in 1700 by Ikeda Tsunamasa, lord of Okavama

DAY 5

OKAYAMA - SHIKOKU - KOCHI (B/L/D)

- Oboke Gorge The Yoshino River has cut through the Shikoku Mountains over the ages eroding crystalline schist into winding gorges with myriad shapes and forms which almost look like marble statues. The origin of the name of the gorge is because of the dangerous terrain and inconvenient of transportation during ancient time. They will have to walk through mountains, steep cliffs and valleys.
- Oboke Ravine Pleasure Boat The Oboke Ravine Pleasure Boat travels down and then back to Yoshino River in about 30 minutes. You will enjoy the changing season through fresh green in summer, coloured leaves in autumn and even snow in winter. (Subject to weather conditions)
- Ryozenji Temple Shikoku is also known as kingdom of God as there are lots of temples. Ryozenji Temple is the starting point for the popular 88 temple pilgrimage around
- Gokurakuji Temple The second stop on the pilgrimage trail. The temple's wooden image of a seated Amida Buddha has been designated by the government of Japan as an important cultural asset.

DAY 6

KOCHI - TOKUSHIMA

(B/L/D)

- The Awa Odori Hall is a museum in the city of Tokushima where visitors can learn about Awa Odori, watch displays of the dance and sample local products. It is located at the base of the 280m-high Mount Bizan.
- lya Vine Bridge Located in Nishiiyayama Village in Miyoshi city, this bridge is among the 3 most peculiar bridges in Japan. Built from 5 tons of vines, the bridge is completely rebuilt every 3 years. Here, you can experience the thrill of feeling how the bridge sways with every step.
- Biwa Falls Beautiful waterfall height 50m near the vine bridge.

FLIGHT DETAIL

Flight Going

6 hours 30 minutes

Kuala Lumpur (KUL) - Kansai (KIX)

Flight Return

6 hours 50 minutes

Kansai (KIX) - Kuala Lumpur (KUL)

DAY 7

TOKUSHIMA - AWAJI - KOBE

- The Akashi Kaikyo Bridge is a suspension bridge which links the city of Kobe on the Japanese island of Honshu to Iwaya on Awaji Island. It is part of the Kobe-Awaji-Naruto Expressway, and crosses the busy and turbulent Akashi Strait. It is currently the second longest bridge and suspension bridge in the world.
- Akashi Park Sprawling park around the ruins of a castle, with ponds, sports fields & spring cherry blossoms
- Naruto Strait Whirlpools Large whirlpools occur here, between Awaji island and Magosaki in Naruto city, which are caused by the ebb and flow of the tides. Known as one of the world's 3 largest whirlpools, it's a stunning experience that you wouldn't want to miss. (Subject to weather conditions)
- Kobe's Chinatown Also known as Nanjing city as there are over 100 Chinese shops and restaurants. Nanjing Street's antique buildings and small and exquisite shops have become a tourist street.
- Kitano Ijinkan-Gai is a residential area for foreigners formed after the opening of Kobe Port in 1868. Located on a hill overlooking the sea, European and American-style western-style buildings intersect with traditional Japanese-style houses, presenting a unique streetscape.

DAY 8

KOBE - OSAKA

- Osaka Castle Park Osaka Castle Park is a public urban park and historical site situated at Osaka-J $\bar{\text{o}}$ in Chū $\bar{\text{o}}$ -ku, Osaka, Japan. This park is the second largest park in the city.
- Osaka Museum of Housing and Living Japan's first museum with the theme of "Residence and Life" in Osaka. Visitors can stroll through the streets of Osaka in the late Edo period faithfully reproduced in life-size.
- Shinsaibashi Shop at Osaka's busiest and largest shopping area. Department store, fashion streets, local snacks and Dotonburi are all here.
- Branded Factory Outlet Besides international brand, you can find local Japanese brand as well. From time to time, there will be added value promotions!

DAY 9

KANSAI - KUALA LUMPUR

(B)

Proceed to airport for your flight back home.











9表7夜 Nights 日本之旅 JAPAN

出发日期 DEPARTURE DATE

RM 10 888

鸟取 TOTTORI **Х**Ш **四国** ЅНІКОКО

吉隆坡 - 关西

(机上用餐)

● 于机场集合办理登机手续,然后乘搭飞机飞往日本

关西 - 兵库 - 鸟取

(午/晚)

- 姬路城 日本第一名城,更是世界文化遗产之一。其日型,犹如展翅欲飞的白鹭,所以又有着「白鹭城」之称。 其白色城墙及蜿蜒屋檐的造
- 鸟取砂丘-位于鸟取市,是日本海海岸的砂丘。东西长16公里,南北宽2公里,最大的砂丘落差约有90公尺,为日本最大最壮观的观光砂丘。从沙丘山脊眺望日本海,景致绝美。
- 砂之美术馆 全世界第一家专门用砂来制作雕塑的美术馆。馆内的沙雕是由世界各国艺术家合力创作而成的。 (备注:每年1月至3月闭馆重塑沙雕,期间此行程将取消且不设替代景点。)

鸟取

- 白璧土藏群 为现在保存完好的白璧土藏群,赤瓦白墙,是江户、明治时代遗留的建筑,已被 定为日本国家文化建筑保存区。
- 青山刚昌故乡馆 喜欢推理漫画(名侦探柯南)的朋友一定对青山刚昌这个名字十分熟悉。这 里以(名侦探柯南)作为中心,铺设出青山老师绚丽的作品世界,并以青山老师的工作问最有 特色。
- 水木茂之路 水木茂是日本最著名的妖怪漫画家。而水木茂之路是由风靡全球的漫画(鬼太郎)里的妖怪们为主题的商店街。从境港车站前的商店街中,并排着全部共153座的妖怪们。 一起来边逛街边享受跟鬼太郎们拍照留念的乐趣吧!
- 境港海鲜市场 境港海鲜市场是一个鱼市,虽然只设有12个鲜鱼商店,每年却有多达700,000人次造访,不仅游客,而且当地人都以便宜和新鲜的方式来购物。
- 由志园 以牡丹花闻名的 游式日本庭园。一年四季都可在「牡丹馆」欣赏美丽娇艳的牡丹花。除了大约250品种的牡丹花为主角外,还有很多花种,像茶梅,山茶花、杜鹃,樱花、水莲、昌蒲、八仙花、百日红、紫薇、绣球花、红果金粟兰等等。(开花的状况会因气候或季节的因素而有所变更、敬请见读。)

第四天

鸟取 - 冈山

- 仓敷美观地区 白璧之町 一条长1.5公里,宽10公尺,两岸种满杨柳树的仓敷川运河所形成的观光据点,两岸屋宇房舍以黑瓦屋顶、白色墙壁为主,至今还留存着江户时期的建筑风格,故有白璧之町的美称。
- 备前市 拥有千年历史,日本最古老的陶器之一「备前烧」的产地,散布100多个窑厂和艺廊。古老街道上林立著砖造的红色烟囱,使用备前烧瓦片为屋顶的建筑物,是这里特有的景
- 参观果园、采摘当季的水果、任您现采现吃! (视季节而定)
- 冈山后乐园 这是一座建成于约300年前的日本代表性诸侯庭园。是武士权利象征之一,与金泽市兼六园、水户市偕乐园并称为日本三大名园。

第五天

冈山 - 四国 - 高知

(早/午/晚)

- 大步危峡·结晶片岩被水侵蚀而形成的溪谷、好像经过雕刻的大理石耸立在那里。大步危名称的来源是因为这里地势险恶、古时交通不便、人民步行穿越这儿的深山野岭、一边是高峻的峭壁、另一边则是下堕深谷的悬崖、一步一惊心、行大步一点便有危险。
- 大步危峡游船 乘搭大约30分钟的大步危峡游船近观清澈的溪流和大步危峡一年四季不同的美 景;春天,樱花为她添色,秋天,满目的红叶为她打扮。(胥视天气情况
- 灵山寺 日本四国又被称为神国,庙宇众多。其中有被修行者称之为八十八庙朝拜之旅的修行 之旅。而灵山寺是四国四十八座朝圣之旅的出发点。
- 极乐寺 极乐寺是四国八十八庙朝拜之旅的第2站。这里供奉着国家指定重要文化财产的木制 阿弥陀如来佛坐像。

第六天

高知 - 德岛

- 阿波舞会馆 「阿波舞」是四国地方德道县的传统艺术活动,约有400余年历史,而「阿波舞会馆」就是介绍及体验阿波舞的地方。依传统习俗「阿波舞」是只有在夏天跳的盆舞,但来到这里,旅客随时都可以欣赏阿波舞的曼妙舞姿。
- 奥祖谷藤蔓桥-坐落在德岛县的吊桥,据说在800年前建造,由藤蔓编织而成,为日本三大奇桥之一。在此建有两条并列的蔓桥,分别是"男桥"和"女桥",因此通称为"夫妇桥"。
- 琵琶瀑布 高达50公尺的琵琶瀑布是古代平家人怀念京都的秘密基地。适合拍照的清新景点。

第七天

德岛 - 淡路 - 神户

(早/午/晚)

- 明石海峡大桥 是位於日本的本州与淡路岛之间,连接兵库县神户市与淡路市的跨海大桥。 它跨越明石海峡,是目前世界上跨距第二长的桥梁及悬索桥。
- 明石公园 城堡废墟周围的大型公园、内有池塘、运动场和春天的樱花。
- 鸣门漩涡 位于淡路岛和鸣门市的孙崎之间的大漩涡,而它是由于潮汐的潮起潮落造成的。被誉为世界三大漩涡之一,是您不容错过的绝妙体验。 (胥视天气情况)
- 神户唐人街 也称南京町,聚集着100多家中国餐馆和杂货店。南京街古色古香的建筑,小巧玲珑的店铺,成为充满异国情调的观光街。
- 北野异人馆-是1868年神户港开港後形成的外国人居住区。位於可眺望大海的山丘之上,欧美风格的洋楼与传统的日式房屋混合交叉,呈现风格特的街道景观。

FLIGHT DETAIL	
Flight Going	
→	Kuala Lumpur (KUL) - Kansai (KIX)
6 hours 30 minutes	
Flight Return	
6 hours 50 minutes	Kansai (KIX) - Kuala Lumpur (KUL)

第八天

神户 - 大阪

(早/午/晚)

- 大阪城公园(不上天守阁) 大阪城公园是位于大阪市中央区的大型绿地公园。
- 大阪生活今昔馆(和服体验江湖风情) 日本首座以大阪「居住和生活」为主题的博物馆。游客可以漫步在依照实物大小忠实重现的江户时代後期的大阪街道。
- 心斋桥 大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街,流行时尚街,风味小食餐厅街,还有道顿 堀都集中在这里。
- 名牌厂家直销店 除了国际品牌以外还有很多日本本土品牌进驻,不定期还有超值的减价促销活动。

第九天

关西 - 吉隆坡

(早)

● 前往机场搭乘航班回国











